
 

Beslutningsreferat fra Bestyrelsesmøde tirsdag 15-11-2022  
- Hos Gert Ryd 

 
 

Referent: Gert Ryd/Nils Hermansen 
 

Deltagere:  
• Gert Ryd (Formand) 
• Rasmus Grimm (Bestyrelsesmedlem) 

• Nils Hermansen (Bestyrelsesmedlem)  
• Henrik Nielsen (Kasserer)  

 
Fraværende: 
• Per Hansen (Bestyrelsesmedlem) 

 
 

Pkt. Emne Ansv. 

0 Referat 

Referat fra seneste bestyrelsesmøde 11-10-2022, godkendt uden 
bemærkninger. 

Alle 

1 Budget 

Snerydning er ikke med i budgettet for 22/23, og afventer 

endelig godkendelse af generalforsamlingen. 

Alle 

2 Generalforsamling 2022 

Afholdes 22. november kl. 19:00. 

Vi har talt med potentielle suppleanter til bestyrelsen, og de vil 
om muligt deltage på generalforsamlingen for evt. valg. 

Vi talte ellers om indkomne forslag. Bestyrelsens holdning til 
forslagene vil blive meddelt på generalforsamlingen. 

Alle 

3 Fremtidige arbejde og prioriteter 

Vi har allerede taget de første skridt og kontaktet kommunen 

ang. vejbelysningen. 

Vi diskuterede bestyrelsens ansvar for at lokalplanen bliver 
overholdt, herunder specielt farven på indgangspartiet.  Vi vil 

lave et skriv hvor vi minder alle om at male i den rigtige farve 
ved fremtidigt vedligehold. 

Alle 

4 Møde i Grundejersammenslutningen 

Gert og Nils deltager i møde den 16. nov. for at høre nyt om 

planerne for fjernvarme i vores område. Vi vil orientere om 
emnet på generalforsamlingen.  

Gert/Nils 

5 Lukket punkt 

Orientering om henvendelse til kommunens borgmester. 

Gert/Nils 



6 Eventuelt 

--- 

 

7 Næste møde:   

Besluttes efter generalforsamlingen. 
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